# ICELAND RING ROAD 冰岛环岛团 14D13N

# **OVERVIEW**



#### THIS TOUR IS SUITABLE FOR:

- Someone who is interested in small group of travel, 7 people max per group
- Someone who is into roadtrip style of travel
- Someone who is into Mother Nature sightseeing and hikings

Iceland, one of the most unique and exciting destinations in the world with the nickname "the land of fire and ice". With its natural beauty, fresh air, breathtaking views and numerous of waterfalls, it is definitely a must go destination for nature lovers. In this tour, we will be covering the infamous Ring Road (Road Number 1) across the country starting and end at Keflavik International Airport the only international airport in the country. Overall, it will be 14 days of trip and covering most of the sceneries that are accessible along the Ring Road. With a maximum 7 participants for each group, my goal is to make this tour less like a commercial big group of tour but more like a road trip with a group of friends. September to October and March to early April will be the only months around the year where we can experience balanced day time and night time. Our tours will mainly focus on sightseeing in day time and hunting for the Northern Lights at night if the weather allows. If sightseeing, into nature you are Icelandic farmhouse waterfalls, experience and Mother Nature, trust me! This is definitely the tour for you.

**ROUGH ITINERARY** 

Note: Itinerary/plan may change last minute in accordance to any unforeseen circumstances. Detailed itinerary will only be sent upon request. Please kindly PM me or text me at **+60168926239** for more info



#### **ITINERARY:**

- D1: arrive Reykjavik
- D2: Golden Circle
- **D3:** Southern Region (Eyjafjallajokull)
- **D4:** Kirkjubaelaustur
- D5: Vatnajokull (Glacier Lagoon)
- D6: Egilstaddir
- D7: Myvatn
- D8: Akureyri
- D9: Reykholt
- **D10:** Snaefellsness National Park
- D11: Reykjavik
- D12: Keflavik
- D13: Free Day
- D14: End of tour

#### HIGHLIGHTS

Winter, Northern Lights Autumn, Ring Road, Glacier, Icelandic horse, Geyser, Arctic Circle, Waterfalls, Black Sand Beach, mountains, hiking, Mother Nature.

# **TOUR DETAILS**

### PRICE PER HEAD: RM12,000

Number of participant: 7 people Travel style: road trip

## **VINCLUDED**

- 8 seats vehicle along the tour, where I (RC) will be your personal driver.
- Full coverage local car insurance (excluding personal carelessness and car tow due to bad weather conditions)
- Car petrol (up to RM2500)
- 13 nights of accommodation in Airbnb or Icelandic farmhouses style, each person per bed.
- Entrance ticket for all National Park as listed in itinerary and parking tickets

## X NOT INCLUDED

- Roundtrip international flight to Reykjavik" (approximately around RM3000 to RM5000) per person roundtrip.
- Daily meals (breakfast, lunch and dinner). As we will buy our grocery from local supermarket and prepare our meals. Sharing meal cost approximately RM300 to RM500 per person for whole trip
- Local tour activities (Optional tours) such as ice cave tour, glacier hike, blue lagoon, glacier lagoon boat tour etc. If you are interested to join any of the local optional tours, you can refer to my list of optional tour and inform me early for reservation.
- Shuttle bus round trip for DC Plane on Solheimasandur.
- All expenses outside of Iceland: flight transit destinations
- Travel insurance
- Any travel vaccination documents
- Any losses suffer or additional cost suffered due to unforeseen calamity (acts of god), uncontrollable events, war, outbreak or any form of local or global pandemic.

## T&C

(1/5)

#### **ABOUT THE TOUR:**

- To signup for the tour, first deposit of **RM 500** will be collected to reserve your spot, and another **RM1500** once the tour has sufficient number of participants and is confirmed. The rest of the tour fee can be settled by monthly instalment basis. Final balance payment is due 30 days before departure date. Failure to do so will result in cancellation of booking.
- The paid deposit or tour fees are <u>strictly NOT refundable</u>. It can only be refunded if the tour is cancelled by RC Wanderlust. As for cancellation due to unforeseen calamity such as outbreak pandemic, weather, political reasons, riots, war, terrorist attack etc., Rc Wanderlust will not responsible with all the losses suffered, eg: local tour and accommodations cancellation charges, air tickets: cancellation, delay or reschedule losses, difference in currency exchange rates for money transfers, refunds or any form of transactions , non-refundable documentations: visa fees, LOI (Letter of Invitation) etc
- All the payment of the tour fee MUST be **fully settled** at least 30 days before the departure date. If you are unable to join due to personal issue, you will need to find a replacement in order to get a full refund.Full refund is only available only if I am unable to get enough number of people to run the tour. Strictly no refund if you decided not to go in last minute.
- Participant have to understand that this is a semi-backpacking tour. Therefore, **self-independence** is very important and RC Wanderlust is not responsible to provide any form of baby-sitting services to any participants unless it is mutually agreed.
- Due to the size of the car compartment, it is important to only bring one MEDIUM size luggage per person and a backpack that is useful to bring water and food during outdoor activities.
- The fuel price for this trip will be at maximum RM2500 per trip. If the fuel expenses exceed RM2500, the cost will be shared among all tour mates.

 It is understand that travel insurance is not included in this tour package. It is important to get your own travel insurance whenever you travel.

**T&C** (2/5)

- After since the hit of covid 19, travel with any vaccination documents is a must. Please do refer to local vaccination passport policy for more details.
- RC Wanderlust will not be responsible if participant unable to board the plane or enter the country or during transit with anything that is due to self-negligence such as lack of or false travel documents.
- RC Wanderlust will not be responsible if participant is found or caught by local authorities for conducting anything illegal.
- One should fully understand the itinerary or program will subject to change due to unforeseen circumstances for instance weather, local issues etc.
- For medicine, it depends on individual. Please kindly bring your own medicines if you think it is necessary. You can bring some basic medicines for flu, fever, food poisoning, motion sickness etc.
- It is also understand the tour is always prioritize for someone who is signing up as a private group. Scenario example to understand better:
  - Scenario 1: If a person joined a tour while waiting for other 6 to join and suddenly a group of family of 7 are interested to join. The tour will be given to the family group of 7 and paid deposit will be refunded to the one person.
  - Scenario 2: If a person is interested to join as a private group but has insufficient number of participants. Suddenly one day another group of family or friends are interested to join with 7 people. The first group with insufficient number of people will be given 24 hours to look for others to make the tour 7, failed to do so the tour date will be given to other group and full refund will be given.

#### **ABOUT ICELAND:**

 Iceland is an expensive country, probably one of the most expensive country in the world. To exchange local currency, it can only be done when you are in Iceland and can only be exchanged through any local banks with the same exchange rate everywhere. If you are not into collecting local bank note, it is advised not to change any local currency at all as credit card is widely accepted around the country: even for toilet entry or parking tickets. If you are BIGPAY card user, the exchange rate is actually better than the local exchange rate. For more details, please kindly refer to your bank.

**T&C** 

(3/5)

- Each passenger is allowed to bring up to 3kg of food into Iceland. In case you are craving for Asian food, Thai cuisine and groceries can easily be found in local supermarkets with reasonable price.
- The weather in Iceland can be very extreme and unpredictable, wind can sometimes strong enough to break a car door if you leave it open and unattended. It is important to keep an eye on your belongings especially your hats and gloves.
- Weather in Iceland can be very unpredictable where it can change from sunny to rainy or to snowstorm within 5 minutes or experience all seasons within few minutes time. Therefore, a good thermal wear, head to toe water and windproof outer wear is VERY important.
- Iceland is a country where it is famous for its mother nature and outdoor activities. Therefore, hiking activities are expected in the tour. It is advised to have some physical fitness preparation for all the outdoor activities.
- Since the weather is unpredictable as mentioned earlier, the chances to see Northern Lights will not be guaranteed. It will solely depend on luck, so keep our fingers crossed all the time. Don't be sad if you don't get to see northern lights, because the scenic views of Iceland are epic enough to make this trip memorable.

#### **ABOUT ACCOMMODATIONS:**

• It is understand that the accommodations are all in Airbnb lcelandic cottages or farmhouses style with kitchen facilities provided. Each person will be provided a bed or two persons a double bed or Sofa beds (double or single) or bunk beds with different room arrangements. The room or bed arrangements are depend on the house itself and its availability. It is understand that each house design will be varied with one and another, and participants are fully prepared to experience Icelandic cottages lifestyle. It is also understand that we will be staying together as a team, sharing all the provided facilities and make sure everything is well taken with care.

**T&C** 

(4/5)

 It is understand that all of the accommodations in Iceland provide only 1 or 2 bathroom/ toilet. Therefore, it is important to be considerate and taking turns to use the toilet(s)/ bathroom(s).

### **ABOUT FOOD/MEALS:**

- Meals are not provided in this tour. Therefore, we can share our grocery expenses during our grocery shopping. We will settle our groceries at either Bonus, Kronan or Netto Supermarket as these are the most convenient supermarkets in the country with the best price.
- Daily sharing grocery expenses will first be paid by Ryan Chu (RC Wanderlust) and the cost will be shared among all participants via bank transfer. For example if the total grocery expenses is RM600 for the 14 days with 6 participants, it will be divided by 6 and equals to RM100 per person.
- For personal shopping that is not for all sharing, it will not be in "group grocery expenses" and will be settled separately at the payment checkout counter.

Participants can choose to dine in outside under own expenses.

#### ABOUT COVID-19:

• After since the hit of covid 19, travel with vaccination document is a must. Please do refer to local covid-19 policy for more details.

**T&C** 

(5/5)

• Travel during the epidemic can be different than what it used to before, it is important to understand and agreed with all the up to date latest regulations set by the government for all the countries involved in this tour (including the transit destinations). It is advised to get yourself a travel insurance with covid-19 coverage.

#### **CANCELLATION POLICY:**

- Tour is most likely cancelled if we are unable to get sufficient number of participants 30 days before the departure date. All the paid deposits and fees can be refunded or can be kept as credits for any other tours by RC.
- Refund of tour fee and deposit due to change of mind or any other personal problems by customers will not be entertained, however customer can find replacement.
- As for cancellation due to outbreak pandemic eg: Covid-19 or other similar form of outbreak, war and unforeseen calamity, refund minus any cost incurred will be made once official travel restriction is issued. Cost incurred includes cancellation charges and non-refundable refunds by local third party drivers or tour operators, currency exchange rates difference and other losses incurred.

## **THANK YOU**

If you are interested to join or to know more details, please kindly contact me personally via **whatsapp** at:

RC

# **()+60168926239**



注意: 行程会因为天气或者一些人类无法控制的因素而临时做更改。完整行程或者想了解更多详情可以私下WhatsApp 跟我联系 +60168926239



行程:





### 团费一人: RM 12,000

**人数:**7人 旅游形式:陆路穿越



- 每晚住宿,入住当地农村民宿,一人一张床
- 每日交通,我会是司机
- 车油(高达RM 2500)
- 租车全保意外保险
- 国家公园入门票和停车费

## X不包含

- "马来西亚/新加坡 飞往 冰岛"来回国际机票 (大约一人RM3000-RM5000)
- 膳食,我们都会到当地著名的小猪或Kronan 超市买食材一起小厨。14天食材 费大约一人RM300 到RM500。
- 当地团自选旅游活动,例如:冰川/冰洞健行团,蓝湖温泉,潜水团等。如2果 有兴趣想参加必须提早通知方便行程上做安排。
- 个人消费
- 旅游保险
- DC-3飞机残骸巴士接送
- 所有有关新冠疫情的检测,隔离,疫苗,文件处理,费用等
- 不可预见的灾难(天灾)、无法控制的事件、战争、爆发或任何形式的本或 全球流行病而遭受的任何损失或额外费用。
- 详情和行程里没提到过的服务



(1/4)

### 关于团:

- 有兴趣想报名参加的朋友,RC将会收取 RM 500 的订金以报名标准,一旦 人数足够后,将会再收取第二笔 RM1500 订金。其余团费可以每个月分期付 款方式来付。最终余额必须在出发日期前 30 天前付清。
- 已支付好的订金或团费是不能因为个人因素而退款。除非 RC Wanderlust 亲自宣布团取消才可以得到退款。对于因疫情爆发、天气、政治原因、骚 乱、战争、恐怖袭击等不可预见的灾难取消, Rc Wanderlust 将不承担由 此造成的一切损失,例如:当地旅游和住宿取消费用,机票:取消、延迟或 重新安排的损失、汇款、退款或任何形式的交易的货币汇率差异和其他无法 退还的文件申请费用比如说:签证费、LOI(邀请函)等。
- ·团费必须在出发日期前 30 天全付清。如果您因个人原因无法参加,您需要 寻找替代者才能获得全额退款。如果您在最后一刻决定不去,是肯定没得退 款。
- 团友必须了解这是半背包式旅行,所以团友必须要有一定的独立精神。RC 是不会位团友提供保姆式服务,除非是RC自己自愿帮忙。
- 由于车厢行李位置空间有限,建议团友只带一人一个中型行李和一个小背包,方便带食物和饮料出门。
- 此团的车油用费全程quota 是最高 RM2500。如果车油费用超过 RM2500,费用将由所有团友一起分担。
- 团费是不包含个人旅游保险,所以建议团友自己在出发前一个月就先自己 购买个人的旅游保险。
- 由于疫情的关系,团友必须自备所有跟疫情有关的文件。比如说疫苗证书。
- ·如果团友有因为缺少或伪造旅游证件而导致无法登机, RC Wanderlust 绝 对不负责。
- ·RC Wanderlust 将不负责如果团友被地方当局发现或被捕扣留因为进行任何非法活动。
- ·团友应了解行程或计划可能会因不可预见的情况而改变,例如战争问题、骚乱、任何形式的流行病爆发、天气变化等。
- 团友必须自带个人药物和一些个人需要用品。可以考虑带退烧药,伤风药,止泻药,晕车药和维他命C。

 团友必须了解,一旦报名后团还是会优先给私人团。我会给几个例子以更清 楚的了解:

条规

(2/4)

- 情况A:一个人报名了团后,在等待其他 6 人加入时如果突然有一组 7 人私人团有兴趣想参加的话。这团将会有限给那后来想报名的7人私人团,至于那一个人的团费将会全退。
- 情况B:如果有人有兴趣报名了私人团可是目前只有五人,差两个人。突然有一天有另外一组人有兴趣包下那私人团也有足够7人,RC 会开放24小时时间给第一组私人团来招人,如果24小时候后还是无法招到人,这团将会优先给第二组私人团。

#### 关于冰岛:

- ·冰岛是一个物价昂贵的国家。如果想兑换当地货币,只能在冰岛时才换得 到。在冰岛兑换当地货币只能通过当地银行才能兑换得到,每一家银行汇率 都相同。如果您没兴趣收集当地钞票,建议您根本不要更换任何当地货币, 因为信用卡在全冰岛上都能刷得到:即使是上厕所也都能刷卡。如果你有 BIGPAY,就可以全程用BIGPAY卡就好因为汇率比当地汇率好。详情请咨询 您的银行。
- ·每位乘客最多可携带3公斤食物进入冰岛。如果您渴望亚洲美食,可以在当地超市以合理的价格买得到。
- ·冰岛的天气可能非常极端且难预测,有时风会大到足以折坏车门。所以除了 这些也必须注意您的财物,尤其是帽子和手套。
- ·冰岛的天气非常难以预测,可以在短短 5-10 分钟内从晴天变为雨天或暴风雪,或者在几分钟内经历所有季节。因此,穿着方面除了保暖、从头到脚也必须防水和防风,这非常重要。
- ·如前所述,由于天气无法预测,因此无法保证能百分百看得到北极光的出现。这将完全看天气和运气。如果您没有看到北极光,请不要难过,因为冰岛的壮丽景色足以让这次旅行令人难忘。
- 冰岛是以大自然为主要旅游卖点,团友必须知道几乎所有的行程都会是户外活动。由于户外活动会需要爬山或徒步所以团友必须在这一方面做好体力上的准备。

关于住宿:

关于在冰岛的住宿,我们都会入住当地Airbnb农舍风格的屋子,每间屋都有提供厨房设施。团友都会分房睡,两人或三人一房,一人一张床或两个人一张双人床或沙发床(双人或单人)或不同房间安排的双层床。团友必须了解每间民宿的设计风格都不同,所以睡房都会以床位来分,夫妻或情侣一间房,男男一间或者女生一间,RC都会尽量的安排。团友也必须保持屋子的干净和整洁。农舍风格住宿是当地人一种生活体验,很多时候一走出家门就能看见绵羊和冰岛马,是一个非常值得和不错的体验。

条规

(3/4)

团友也必须知道很多时候冰岛民宿一间只提供一间或一间半的厕所或浴室,
团友必须一起轮流用厕所和保持厕所和所有民宿里的设备干净和卫生。

#### 膳食:

- 团友必须知道团费是不包含膳食。我们将会一起到超市购买食材一起下厨。
- 食材费用通常都会RC个人先结账过后在团结束后再跟团友们收。给个例子:14天的超市食材费用RM600,会以6名团友来平分,一人就必须付RM100。团友可以以电子付款来支付。
- 个人私人零食或消费是不会算进去。个人消费就团友必须自己结账。
- 午餐如果不想准备或带饭盒出门,可以选择在外自费用餐。

条规

(4/4)

### 关于疫情:

·自从新冠病毒爆发以来,团友必须携带疫苗接种证书旅行。请参阅当地的巴基斯坦疫苗政策了解更多详情。建议团友购买一份涵盖 covid-19 的旅行保险。

#### 取消政策:

- ·如果在出发日期前的 30 天无法凑足够人数,那么这团可能会取消。所有已 支付的团费可以用在其他团或其他团日或者也可以选择退还,团费也可以作 为 Credit保留给未来用。
- 如果客户因为个人原因改变主意或因为任何其他个人问题而不参与,所 还过的团费和押金都无法退还,但可以找人替代。
- 如果因为任何疫情、战争和无法控制的灾难导致团无法进行,一旦政府 发布官方旅行限制后,所有支付过的团费都可以全面退款。退款不包含当地 旅行社的取消费、税,货币汇率差异和其他损失。



如果有兴趣或有其他问题,可以通过 WhatsApp 跟我联系

RC

